
SKUPŠČINA OBČINE
UUBLJANA-ŠIŠKA
Zbor združenega dela
Štev.: 1-142/81
Datum: 26. Z 198,

SKRAJŠANI ZAPISNIK

3& seje zbora združenega dela, ki je bila 25. februarja 1981 po
skupnem zasedanju v veKki sejni dvorani skupičine občine
Ljubljana-Šiška, Trg prekomorskih brigad 1.

Po dogovoru s tov. CIMERMANOM, predsednikom zbora
združenega dela je začetek vodila tov. LETNAR Maruška



predsednica zbora krajevnih skupnosti in predlagala, da bi delegati
obeh zborov poslušali skupno obrazložitev naslednjih točk:
5) Osnutek dogovora o usklajevanju davčhe politike v letu 1981,
6) Osnutek odloka o spremembah odloka o posebnem občmskem

davku od prometa proizvodov in od plačil za storitve,
7) Osnutek odloka o davku na promet nepremičnin,
8) Osnutokodloka o spremembah in dopolnitvah odloka odavkih

občanov,
ki jo bo podal tov. LAVRENČIČ Srečko, načelnikdavčne uprave
in član izvršnega sveta. - • .
Zatočke: .,-.•> ^, / ' ! , ' , • ' ' - ••

9) Osnutek odloka o proračunu občine Ljubljana-Šiška za leto
1981,

11>Predlogdodatka št 1 k družbenemu dogovoru o združevanju
sredstev za financiranje cestnega omrežja na območju mesta
Ljubljane v obdobju 1974-1983,

15) Osnutek odloka o proračunu mesta Ljubljane za leto 1981,
pa bo podal uvodno obrazložitev tov. VAVPOTIČ Aleksander,
načelnik oddelka za finance in član izvršnega sveta.

Delegati zbora združenega dela in zbora krajevnih skupnosti so
sestakim predlogom strinjali. . .:

dnevnired:
1. Izvolitev komisije za verifikacijo pooblastil in ugotovitev

sklepčnosti zbora združenega dela
2. Potrditev zapisnika 38. $eje zbora združenega dela
3. Poročilo o realizaciji sklepov zadnje seje
4 Predlogi in vprašanja delegatov
5, Osnutek dogovora o usklajevanju davčne politike v letu 1981
6.0snutekodloka o spremembah odloka o posebnem občinskem

davku od prometa proizvodov od plačil storitev
7. Osnutek odloka o davku na promet nepremičnin
&Osnutek odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o davkih

občanov
9. Osnutek odloka o proračunu občine Ljubljana-Šiška za leto

1981
10. Predlog sprememb in dopolnitev predloga programa dela zbora

združenega dela skupščine občine Ljubljana-Šiška za leto 1981
11. Predlog dodatka št. 1. k družbenemu dogovoru o združevanju

sredstev za finaciranje cestnega omrežja na območju mesta
Ljubljane v obdobju 1974-1983

12. Predlog odloka o poslovnem času
13. Osnutek odloka o odstranjevanju komunalnih in kosovnih

odpadkov iz zgradb na območju Ijubljanskih občin
14. Osnutek odloka v spremembi in dopolnitvi odloka o varstvenih

pasovih vodnih virov vLjubljaniin ukrepih za zavarovanje vode
15.Osnutekodlokaoproračunu mesta Ljubljaneza leto 1981
16. Predlog zaključkov SML o varovanju in izboljšanju okolja v

Ljubljani
Tako predlagani dnevni red so delegati zbora združenega dela

soglasno sprejeli.

K 1. točki dnevnaga reda:
IZVOLITEV KOMISIJE ZA VERIFIKACIJO PO0BLASTIL

IN UGOTOVITEV' SKLEPČNOSTI ZBORA ZDRUŽENEGA
DELA

Tov. CIMERMAN je v verifikadjsko komisijo predlagal
naslednje delegate:
1. GLAVNIK Staneta, kot predsednika
2 BUJIČ Milorada, kot člana
a ZIVEC Majda, kot člana

Predlagano komisijo za verifikacijo pooblastil in ugotovitev
sklepčnosti zbora združenega dela so delegati zbora soglasno
potrdili.

Tov. GLAVNIK Stane predsednik verifikacijske komisije je
nato podal naslednje poročilo:

Zbor združenega dela šteje 55 delegatskih mest. Na seji je bilo
prisotnih 42delegatov, odsotnih pa je bilo 13 delegatov.

Odsotni so bili delegati iz naslednjih konferenc delegacij:
1. Delegat konference delegacij TIKI
2 Delegat konference delegacij AVTOMONTAŽA TOZD ZT
3. Delegat konference delegacij ISKRA INDUSTRIJA ZA

AVT0MATIK0
,4. Delegat konference delegadj COLOR
5. Delegat konferencedelegacij TEKSTILTOZD MEDVODE

6. Delegat konference delegacij TEKSTIL TOZD TKALNICA
VIŽMARJE

7. Delegat konference delegacij SLOVIN
8. Delegat konference delegacij SGP STAVBENIK KOPER

y. Delegat konference delegadj VIATOR DSSS
1 a Delegat konference delegacij SLOVENIJA AVTO DSSS
11. Delegat konference delegacij UNITAS
12 Delegat konference delegadj PAP DSSS
13. Delegat konference delegacij V.P. Na OBMOČJU OBČINE

Še predno je predsednik zbora prešel na obravnavo dnevnega
reda, je predlagal delegatom, da se obravnava točka dnavnega reda
»Predlog družbenega plana mesta Ljubljane za obdobje
1981—1985", ki ni bila dokončno obravnavana na skupnem
zasedanju. Spremenjena stališča izvršnga sveta je podal tov. Franci
STARE, član izvršnega sveta.

Sprejme se naslednji sklep: Skupščina občine Ljubljana-Šiška
daje soglasje na družbeni plan mesta Ljubljane za obdobje
1981-1985. Izvršni svet skupščine občine Ljubljana-Šiška pa bo v
dogovoru z izvršnim svetom skupščine mesta Ljubljane na podlafi
samoupravnega sporazuma dogovoril to, kar zahteva 144'. člen
zakona o planiranju SRS.

Predlagani sklep so delegati zbora združenega dela soglasno
sprejeli. Sledila je skupna obrazložitev, ki sta jo podala tov.
Lavrenčič in tov. Vavpotič.
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K Z točki dnevnega reda:
POTRDITEV ZAPISNIKA 38. SEJE ZBORA ZDRUŽENEGA

DELA
Delegati zbora združenega dela so zapisnik 38. seje zbora

soglasno potrdili. • >.

K 3. točki dnevnega reda: ' , ' ': -
POROČILO 0 REALIZACIJI SKLEPOV ZADNJE SEJE
Realizacija sklepov zadnje seje zbora združenega dela zdne 10.

februarja 1981 je bila posredovana.

K 4. točki dnevnega reda: ,
PREDLOGI IN VPRAŠANJA DELEGATOV ZBORA

ZDRUŽENEGA DELA
Pismenih delegatskih vprašanj s strani konferenc delegadj

nismo prejeli in tudi na sami seji ni bilo postavljenih delegatskih
vprašanj.

K 5. točki dnevnega reds
OSNUTEK D0G0V0RA 0 USKLAJEVANJU DAVČNE

POLITIKE VLETU 1981
Pismene pripombe sta nam posredovale, konferenca delegacij

št 18 LITROSTOJ TOZD PUM in št. 20 LITOSTROJ TOZD IRRP
Pripombe konferenc delegacij, LITOSTROJ TOZD PUM št. 18

in LITOSTROJ TOZD IRRP št. 20 je obrazložil tov.
LAVRENČIČ. Delegata sta se z obrazložitvijo strinjala.

Ker ni bilo razprave je predsednik zbora zbora tov.
CIMERMAN Andej predlagal v sprefem naslednji:

SKLEP:
Zbor združenega dela, sprejema Osnutek dogovora o

usklajevanju davčne politike v letu 1981.
Tako predlagani sklep so delegati zbora združenega dela

soglasnosprejeli.

K 6. točki dnevnega reda: i
OSNUTEK ODLOKA 0 SPREMEMBAH ODLOKA 0

POSEBNEM OBČINSKEM DAVKU OD PROMETA
PROIZVODOV IN OD PLAČIL ZA STORITVE

Pismeno pripombo na to točko dnevnega reda je posredovala
konferenca delegacij št. 20 TZ LITOSTROJ TOZ IRRP,nasami
seji pa Je to pripombo obrazložil tov. LAVRENČIČ, načelnik
davčne uprave in član izvršnega sveta.

Delegat pa se je z obrazložitvijo strinjal.. ^
Ker ni bilo razprave je predsednik zbora tov. CIMERMAN

predlagal v sprejem naslednji:

sklep:
Zbor združenega dela sprejema Osnutek odloka o spremembah

odloka o posebnem občinskem davku od prometa proizvodov in
od plačilza storitve.

Tako predlagani sklep so delegati zbora združenega dela
soglasno sprejeli.



K 7. točki dnevnega reda:

OSNUTEK ODLOKA 0 DAVKU NA PROMET
NEPREMIČNIN

Pismeno pripombo na to točko dnevnega reda je poslala
konferenca delegacij št. 20 TZ LITOSTROJ TOZD IRRP, na sami
seji pa je to pripombo obrazložil tov. LAVRENČIČ. Delegat
konference delegacij št 20 se je z obrazložitvijo strinjal.

Ker ni bilo razprave je predsednik zbora tov. CIMERMAN
predlagal v sprejem naslednji: -

sklep:

Zbor združenega dela sprejema Osnutek odloka o davku na
promet nepremičnin.

Tako predlagani sklep so delegati zbora združenega dela
soglasno sprejeli. •

K a točki dnevnega reda:

OSNUTEK ODLOKA 0 SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH
ODLOKA 0 DAVKIH OBČANOV

Pismeno pripombo na to točko je posredovala konferenca
delegacij št 20 TZ LITOSTROJ TOZD IRRP, na sami seji pa je
tudi to pripombo obrazložil tov. LAVRENČIČ, načelnik davčne
uprave in član izvršnega sveta. Delegat konference delegacije št. 20
se je s tako obrazložitvijo strinjal.

V razpravi je sodeloval tov. REBOLJ Andrej delegat
konference delegacij St: 47, DELOVNI LJUDJE - obrtiki in tov.
LAVRENČIČ. Tov. REBOLJ je pojasnil, da so na sestanku
konference delegacij imeli pripombe na osnutek davčnih odlokov
in na dogovor, vendar zapisnika ni prejel, sekretariat skupščine pa
do seje tudi ni prejel zapisnika. V dogovoru s tov.
LAVRENČIČEM najposredujejo pripombe takoj, da jih boskušal
vključiti v predlog odloka in v dogovor oz. jih bo obrazložil v
kolikor jih ne bo možno upoštevati.

Nato je predsednik zbora tov. CIMERMAN predlagal v sprejem
naslednji

sklep:

Zbor združenega dela sprejema Osnutek Odloka ospremembah
in dopolnitvah odloka o davkih občanov.

Tako predlagani sklep so delegati zbora združenega dela
soglasno sprejeli.

K 9. točki dnevnega reda:

OSNUTEK ODLOKA 0 PRORAČUNU OBČINE
LJUBLJANA-ŠIŠKA ZA LETO 1981

0 tej točki je razpravljal Odbor za finance in ima naslednje
pripombe:
1. Priporoča se, da v okviru možnosti skupščinski organi in

strokovne službe, kljub dodatnim zaposlenim ne povečajo mase
osebnih dohodkov za več kot 17 % v primerjavi z letom 1980.

2. Sredstva v viSni 1.000,000 din naj se rezervirajo za sanacijo
Zavoda Tivoli, uporabijo pa le na podlagi potrjenega
sanacijskega programa in sprejetega dogovora med Ijubljanskimi
občinami in mestu o financiranju sanacije v celoti.

3. Priporoča se, da v bodoče zagotavija sredstva za reševanje
stanovanjskih vprašanj delavcev DPS in DPO sistemsko z
oblikovanjem stanovanjskih sredstev v skupni porabi pri delitvi
dohodka delovne skupnosti, analogno kot to velja ZJ
gospodarstvo.

4. Zavodu za družbeno planiranje se dodeljujejo znatna sredstva,
uveljavlja pa se, da le nudi malo pomoči delavcem v združenem
delu na področju planiranja.

5. Proračunski prihodki presegajo viSno potrebnih sredstev za
splo§no porabo. Odbor priporoča, da naj se prouči možnost
eventuelnega znižanja nekaterih davkov ali da se presežki
vrnejo gospodarstvu, mogoče v obliki vlaganj v infrastrukturo.
S tem bi odpadlo dodatno združevanje sredstev iz gospodarstva
za take namene.

6. Pod posebnimi nameni pri upravnem organu je predvideno
900.000 in sicer 400.000 za amortizacijo in 500.000 za razne
študje in analize. Odbor meni, da te studije in analize spadajo v
redno dejavnost organa, če se pa.gre za individualna naročila,
pa verjetno ni zavezan, da proračun to poravna.
Pismene pripombe so posredovale naslednje konference

delegacij: SOb Ljubljana-Šiška, št.: 54, LITOSTROJ TOZD IRRP
ŠT.: 20, LITOSTROJ TOZD PUM št: 18, in LEK TOZD DSSS št.:
21.

Na vse pismene pripombe, ki so bile posredovane , s strani
konferenc delegacij je odgovoril tov. VAVPOTIČ Aleksander,
načelnik oddelka za Tinance in član izvršnega sveta.

Delegati iz le-teh konferenc delegacij sose z obrazložitvijo tov.
VAVPOTIČAstrijali.

V razpravi sta sodelovala tov. ŽIVEC Majda, delegatka
konference delegadj št.: 54 Sob Ljubljana-Šiška in pa tov.
VAVPOTIČ Aleksander.

Nato je tov. CIMERMAN, predsednik zbora predlagal v sprejem
naslednji

sklep:

Zbor združenega dela sprejema Osnutek odloka o proračunu
občine Ljubljana-Šiška za leto 1981.

Tako predlagani sklep so delegati zbora združenga dela
soglasno sprejeli.

K 10. točki dnevnega reda:

PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITEV PREDLOGA
PROGRAMA DELA ZBORA ZDRUŽENEGA DELA SKUPŠČINE
OBČINE LJUBLJANA-ŠIŠKA ZA LETO 1981

O tej točki so razpravljaii Odbor za družbenopolitični sistem,
Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno gospodarstvo, ki
predlaga na program dela naslednje

amandmaje:

LOsnutek družbenega dogovora o financiranju krajevnih
skupnosti. Tekst dogovora se še pripravlja in usklajuje na ravni
Skupnosti občin Ijubljanske regije.

2. Amandma so delegati zbora združenega dela soglasno
potrdili. Spremembe in dopolnitve Samoupravnega sporazuma o
ustanovitvi Komunalne skupnosti občine Ljubljana-Šiška. Naloga
se pojavlja kot posledica iz celotnega vprašanja reorganizacije
komunalne skupnosti. Predlagatelj za to točko je Komunalna
skupnost občine Ljubljana-Šiška in ne Izvršni svet. Po sporočilu
komunalne skupnosti bo predvidoma v obravnavi v I I I . oz. IV.
tromesečju.

Amandma so delegati zbora združenega dela soglasno sprejeli.
3. Obravnava in sprejem enotnega plana razvoja krajevnih

skupnosti v občini Ljubljana-Šiška za leto 1981. V mesecu marcu
bo ta dokument predložen odboru podpisnikov samoupravnega
sporazuma in nato v obravnavo skupščini, kar pomeni, da se
prenese v I I. tromesečje.

Amandma so delegati zbora združenega dela soglasno sprejeli.
4. Informacijaoizvajanju zakona o skupnih osnovah svobodne

menjave dela in posebnih zakonov o svobodni menjavi dela SIS.
Izdelava naloge je v teku. Za obravnavo na skupščini se predlaga I I .
tromesečje.

Amandma so delegati zbora združenega dela soglasno sprejeli.
5. Osnutek odloka o spremembi odloka o prispevku za

spremembo namembnosti kmetijskega zemljišča. Odlok še ni
pripravljen. Predlaga se prenos v II. tromesečju.

Amandma so delegati zbora združenega dela soglasno sprejeli.
6. Program komunalne dejavnosti občine Ljubljana-Šiška za

leto 1981 in plan komunalne dejavnosti in urejanje stavbnega
zemljišča na območju občine Ljubljana-Šiška za obdobje
1981-1985

Predlagatelj doizvršnegasveta in do skupščine za to graditvo je
Komunalna skupnost občine Ljubljana-Siška. Oba dokumenta
morata biti predhodno sprejeta na skupščini komunalne skupnosti.
Predlaga se prenos v II. tromesečje.

Amandma so delegati zbora združenega dela soglasno sprejeh'.
7. Kot dodatne naloge za I. tremesečje pa Izvršni svet predlaga:
— Predlog aneksa št. 2 k oblikovanju splošne porabe v občinah

in mestu za leto 1980.
— Predlog Družbenega dogovora o skupnih osnovah za

usklajeno urejanje odnosov pri pridobivanju in razporejanju
dohodka delovnih skupnosti upravnih in drugih organov
družbenopolitičnih skupnosti ter pri delitvi sredstev za osebne.
dohodke in skupno porabo.

Amandma so delegati zbora združenega dela soglasno sprejeli.

Amandms 8
Pregled nedovoljenih gradenj v letu 1980 in vzroki takih

gradenj s poročilom o opravljenem delu upravnega organa na



osnovi Odloka o merilih za razvrščanje objektov, ki so bili zgrajeni
brez lokacijskega dovoljenja pred 16.4., 978.

Predlagatelj: IS, UIS
Rok: II. tromesečje
Obravnava: zbor združenega dela, zbor krajevnih skupnosti
Obrazložitev: Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno

gospodarstvo je predlagal, da se ta točka oz. problematika vnese v
program dela skupščine občine Ljubljana-Siška za leto 1981.
Predlog je vsklajen s predlagateljem te točke.

Amandma so delegati zbora združenega dela soglasno sprejeli.

Amandma 9
Zazidalni načrt, ki so v programu terminsko opredeljeni za I I I .

in IV. tromesečje, se premaknajo v II. in III. tromesečje.
Obrazložitev: Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno

gospodarstvo je podal pripombo na program deia skupščine občine
Ljubljana-Šiška za leto 1981 v zvezi s premikom obravnave
zazidalnih načrtov iz I I I. in IV. tromesečja, v I I. in I I I. tromesečje.

.Komite za družbeno planiranje in družbenoekonomske odnose je
podal na to pripombo odgovor, da je obravnava in sprejemanje
urbanistične dokumentacije in opredelitev rokov za vse
urbanistične dokumente opredeljena v Resoluciji o uresničevanju
družbenega plana občine Ljubljana-Šiška za obdobje 1981-1985 v
letu 1981. V odgovoru komite navaja tudi, da so roki obravnave
urbanističnih dokumentov planirani na osnovi dogovorjenih,
usklajenih terminskih planov za izdelavo urbanistične
dokumentacije s strani nosilcev izdelave.

Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno gospodarstvo
se z odgovorom na pripombo ne strinja in vztraja pri svoji
pripombi. Resolucija o izvajanju družbenega plana občine
Ljubljana-Šiška za obdobje 1981-1985 v letu 1981 sicer res
opredeljuje naloge s področja urejanja prostora in obravnave
posameznih urbanističnih dokumentov, ne opredeljuje pa rokov
obravnave le-teh, na kar pa se nanašata pripombi odbora.

Predlog ni usklajen s predlagateljem.
Amandma so delegati zbora združenega dela soglasno sprejeli.

Amandma 10
Problematika prostorskega razvoja industrije oz. priprava

lokacij za naslednji dve srednjeročni obdobji (1981—1990).
Predlagatelj: IS
Rok: IV. tromesečje . •
Obravnava Zbor združenega dela, zbor krajevnih skupnosti
Obrazložitev: Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno

gospodarstvo je na program dela skupščine občine Ljubljana-Šiška
za leto 1981 podal predlog za uvrstitev te problematike v program.
Komite za družbeno planiranje in družbenoekonomske odnose je
podal odgovor.

Problematika prostorskega razvpja industrije je za srednjeročno
obdobje opredeljena v programu dela skupščine. Zagotavljanje
novih možnosti razvoja industrije na področju prostora za
dolgoročno obdobje je potrebno preveriti v okviru dolgoročnega
družbenega plana. Odbor za urbanizem, stanovanjsko in
komunalno gospodarstvo se z odgovorom ne strinja. Problematika
prostorskega razvoja industrije oz. priprava lokacij za naslednji dve
srednjeročni obdobji (1981-1990) naj se sektorsko obdela (kot
npr. Kmetijstvo), ker je to področje v naši občini problematično.
Predlog ni usklajen s predlagateljem.

Amandma so delegati zbora združenega dela soglasno sprejeli.

Amandma 11
Problematika urejanja krajinskega parka Polhograjski dolomiti

— Poročilo skrbniškega odbora.
Predlagatelj: IS
ROK: II I. romesečje
Obravnava: Zbor združenega dela, zbor krajevnih skupnosti
Obrazložitev: Odbor za ubanizem, stanovanjsko in komunalno

gospodarstvo je na program dela skupščine občine Ljubljana-Šiika
za leto 1981 podal predlog za uvrstitev te problematike v program.
Komite za družbeno planiranje in družbenoekonomske odnose je
podal odgovor: Krajinski park Polhograjskih dolomitov je obdelan
na nivoju urbanističnega načrta. V program naročanja urbanistične
dokumentacije v letu 1981 se planira izdelava novelacije
urbanističnega načrta Polhograjskih dolomitov v letu 1981. Po
programu dela skupščine bl bil osnutek UN Polhograjskih
dolotnitov predložen v letu 1982.

Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno gospodarstvo
se z odgovorom ne strinja. Problematika urejanja krajinskega parka
Polhograjski dolomiti naj se uvrsti v program. Zahteva odbora $e

nanaša na delo skrbniškega odbora Polhograjskih dolomitov, ki je
bil imenovan ob sprejetju urbanističnega načrta za to območje leta
1974.

Predlog ni usklajen s predlagateljem. * '
Amandma so delegati zbora združenega dela soglasno sprejeli.

Amandma 12
Problematika prenove starejših območij v mestnem in

primestnem območju Šiške s predlogi ukrepov.
Predlagatelj: IS in stanovanjska SIS
Rok: IV. tromesečje
Obravnava: Zbor združenega dela, zbor krajevnih skupnosti
Obrazložitev: Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno

gospodarstvo je na program dela skupščine občine Ljubljana-Šiška
za leto 1981 podal predlog za uvrstitev te problematike v program.

Komite za družbeno planiranje in družbenoekonomske odnose
je podal na pripombo odgovor:

Problematiko prostorskega razvoja industrije za srednjeročno
obdobje opredeljena v programu dela skupščine. Zagotavljanje
novih možnosti razvoja industrije na področju prostora za
dolgoročno obdobje je potrebno preveriti v okviru dolgoročnega
družbenega plana

Odbor ugotavlja, da pri tej točki ni bila mišljena samo
obravnava prenove Stare Šiške (zazidalnih otokov ŠO 1/1 in ŠS
1/1—3) temveč tudi ostala Stara jedra Šiške-Šentvid, Medvode
itd.

Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno gospodarstvo
se z odgovorom komiteja ne strinja in vstraja pri svojem predlogu.
Predlog ni usklajen s predlagateljem.

Amandma so delegati zbora združenega dela soglasno sprejeli.

Amandma 13 j , ' ' l
Toplifikacija in plinrfikacija starejSih predelov Šiške v smislu

varčevanja z energijo in varstva zraka pred onesnaževanjem.
Predlagatelj: Komunalna SIS, stanovanjska SIS : ;.
Rok: IV. tromesečje ; •»•*
Obravnaval Zbor združenega dela, zbor krajevnih skupnosti
Obrazložitev: Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno

gospodarstvo je na program dela skupščine občine Ljubljana-Šiška
za leto 1981 podal predlog za uvrstitev točke v program. Komite
za družbeno planiranje in družbenoekonomske odnose je podal na
pripombo odgovor:

V okviru izdelave zazidalnega načrta za posamezno območje je
upoštevati vse predpise in normative, ravno tako tudi varčevanje z
energijo in onesnaževanje okolja. Odbor smatra, da bi bila potrebna
širša razprava o tej problematiki zaradi določitve politike izvajanja
toplifikacije in plinifikatije v naslednjih obdobjih, zato predlaga, da
se kljub obrazložitvi komiteja za družbeno planiranje in
družbenoekonomske odnose, ta problematika vnese v program dela
skupščinaza leto 1981.

Predlog ni usklajen s predlagateljem.
Amandma so delegati zbora združenega dela soglasno sprejeli.

Amandma 14 '
Možnosti usposobitve vodnih črpaliSč na Sorškem polju za

pridobivanje pitne vode in s tem povezave možnosti preusmeritve
obstoječih črpališč v Klečah in Šentvidu za pridobivanje
tehnološke vode (zoženje sedanjih varstvenih pasov) .

Predlagatelj: IS
ROK: IV. tromesečje
Obravnava: zbor združenega dela in zbor krajevnih skupnosti
Obrazložitev: Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno

gospodarstvo je na program dela skupščine občine Ljubljana-Šiška
za leto 1981 podal predlog za uvrstitev te problematike v program.
Komite za družbeno planiranje in družbenoekonomske odnose je
na predlog podal odgovor, da ne razpolaga z zadostnim številom
podatkov na navedeno temo.

Odbor z odgovorom komiteja za družbeno planiranje in
družbenoekonomske odnose ni zadovoljen in smatra, da je
problematika pitne vode v Ljubljani oz. Šiški tako pereča, da bi jo
bilo nujno potrebno obravnavati, zato naj se uvrsti v program dela
skupščine za leto 1981. . ,

Predlog ni usklajen s predlagateljem. "•...'•,.•
Amandma so delegati zbora združenega dela soglasno sprejeli.

Pismenih pripomb na to točko dnevnega reda nismo prejeli in
tudi na sami seji ni bilo pripomb, tako je predsednik zbora
predlagal v sprejem naslednji



sklep: '

Zbor združenega dela sprejema predlog sprememb in
dopolnitev predloga programa dela zbora združenega dela
skupščine občine Ljubljana-Šiška za leto 1981, s predhodno
sprejetimi amandmaji.

Tako predlagani sklep so delegati zbora združenega dela
soglasno sprejeli.

K 11. točki dnevnega reda:

PREDLOG DODATKA ŠT. 1 K DRUŽBENEMU
DOGOVORU 0 ZDRUŽEVANJU SREDSTEV ZA
FINANCIRANJE CESTNEGA OMREŽJA NA OBMOČJU MESTA
LJUBLJANE V OBDOBJU 1974-1983

O tej točki je razpravljal Odbor za urbanizemfstanovanjsko in
komunaino gospodarstvo in ugotovil, da gre za razpravo o predlogu
dodatka št 1 k družbenemu dooovoru, ne da bi bil osnutek sploh v
obravnavi. Ugotavlja tudi, da je bilo poročilo o koriščanju sredstev
in poročilo o izvedbi programa nazadnje podano leta 1978. Odbor
se s sprejetjem predloga dodatka št. 1 k družbenemu dogovoru
strinja, zahteva pa, da se v doglednem času poda natančnejšo
informacijo o izvajanju programa 10-letne izgradnje cest.

0 tej točki je razpravljal tudi izvršni svet. ,
Že posredovanostališče izvršnega sveta občine, ki je objavljeno

v Javni tribuni za ta dokument Izvršnisvet spreminja tako, da z
dodatkom št. 1 soglaša in ga predlaga skupščini v razpravo in
sprejem s tem, da se zadnji odstavek v 4. členu povzame iz dodatka
št 1, ki je objavljen v mestnem gradivu, to je, da se sredstva v
naslednjih letih povečujejo največ za odstotek letne rasti
proračunov udeležencev. , . : •

Normativno pravna komisija: ' -
Tehnično bi dodatek moral biti pripravljen, tako da konkretno

opredeljuje spremembe in dopolnitve družbenega dogovora po
posameznih členih.
, V 6. členu se mora dodati od kdaj dodatek velja.

Mora se opredeliti razmerje udeležencev družbenega dogovora
in delavcev TOZD obrtnikov katerim se po predlaganem dodatku
obveznosti povečajo na prispevno stopnjo na 5 %.

Pismeno pripombo nam je posredovala konferenca delegacij št.:
18 LITOSTROJ TOZD PUM.

Na posredovano pripombo je odgovoril tov. VAVPOTIČ,
delegacija se z odgovorom strinja.

V razpravi sta sodelovala, delegat konference delegacij št. 47
DELOVNI UUDJE-OBRTNIKI, tov. REBOU in pa tov.
VAVPOTIČ.

Nato je predsedni k zbora predlagal v sprejem naslednji

sklep:

Zbor združenega dela sprejema predlog dodatka št. 1 k
družbenemu dogovoru o združevanju sredstev za financiranje
cestnega omrežja na območju mesta Ljubljane v obdobju
1974-1983.

Tako predlagani sklep so delegati zbora soglasno sprejeli.

K 12. točki dnevnega reda:

PREDLOG ODLOKA 0 POSLOVNEM ČASU
0 tej točki je razpravljal Odbor za družbenoekonomske odnose

in Odbor za družbenoekonomski razvoj. Odbora predlagata zboru,
da predlog sprejme.

0 tej točki je razpravljal tudi izvršni svet skupščine občine
Ljubljana-Šiška in predlaga v sprejem naslednje amandmaje na
predlog odloka:

amandmaji: ' ;

1.,Pri določanju, stalnih dežurnih prodajaln se črta beseda
,,stalne".

Tako predlagani amandma so delegati zbora združenega dela
soglasno sprejeli.

2 Oopolni se: v primeru nenadne bolezni delavca v manjših
poslovnih enotah z enim zaposlenim, ko ni mogoče predčasno
obvestiti občinski pristojni organ in svet potrošnikov krajevne
skupnosti menimo, da se poslovno enoto lahko zapre s tem, da se
na vhodnih vratih izobesi obvestilo, da je lokal začasno zaprt zaradi
bolezni. Naknadno, oziroma v najdaljšem roku teden dni, pa je
potrebno urediti vse potrebno, kot navaja ta člen.

Tako predtagani amandma so delegati zbora združenega dela
soglasno sprejeli.

3. Spremeni se poslovni čas prodajaln s celodnevnim
neprekinjenim poslovnim časom ob sobotah in sicer naj bi bile

prodajalne odprte najmanj do 12.00 oziroma 13.00 yre in ne; 14.00
ure kot je predvideno v odloku. , ,

4. Poslovni Čas prodajaln z dopoldanskim neprekinjenim
poslovnim časom naj bi bil 6 ur in ne 7 kot je predvideno v
predlogu in sicer iz razloga, ker je veliko dela, ki se ga lahko opravi
v prodajalni samo izven poslovnega časa in bi torej zaposleni v teh
prodajalnah imeli delovni čas daljši od 42 ur tedensko. Prav tako
predlagamo v istem členu zadnji odstavek konec poslovnega časa
pri prodajalnah s celodnevnim neprekinjenim poslovnim časom
med 18.00 in 20.00 uro in ne samo med 19.00 in 20.00 uro kot je
v predlogu, poleg tega pa predlagamo tudi za tiste prodajalne konec
obratovalnega časa v sobotah med 12.00 in 13.00 uro in ne med
14.00 in 15.00 uro kot je predvideno v odloku.

Tako predlagani amandma so delegati zbora združenega dela
soglasno sprejeli.

5. Predlagamo posebno alinejo v kateri bi se predvidelo, da
lahko bifeji, ki so v sklopu živilskih prodajaln, poslujejo v enakem
času kot prodajalna, kajti v nekaterih primerih ni možno
zagotoviti, da bi bil bife odprt dalj časa kot prodajalna.

Zato predlagamo, da se taka alineja vnese v 20. člen ali pa, da
se 21. ura nadomesti z 19.00 uro.

Tak predlagani amandma so delegati zbora združenega dela
soglasno sprejeli.

Pismeno pripombo je posredovala konferenca delegacij št. 54
Skupščine občine Ljubljan-Šiška.

V razpravi je sodeloval tov. REBOLJ, delegat konference
delegacij št. 47 DELOVNI UUDJE - OBRTNIKI.

Nato je predsednik zbora predlagal v sprejem naslednji

sklep: - } • • • •

Zbor združenega dela sprejema predlog odloka o poslovnem
času, s predhodno sprejetimi amandmaji.

Tako predlagani sklep so delegati zbora združenega dela
soglasno sprejeli.

K 13. točki dnevnega reda:
OSNUTEK ODLOKA O ODSTRANJEVANJU

KOMUNALNIH IN KOSOVNIH ODPADKOV IZ ZGRADB NA
OBMOČJU LJUBLJANSKIH OBČIN

O tej točki je razpravljal Odbor za urbanizem.stanovanjsko in
komunalno gospodarstvo kot sledi:

Odbor smatra, da je v obrazložitvi premalo argumentirana
odločitev za zamenjavo smetnjakov s polivinilnimi vrečkami.
Odbor tudi vprašuje, ali obstajajo objektivne možnosti in merila, da
bo možno uveljaviti 1. točko 26. člena osnutka odloka.

Odbor predlaga naj se v odloku kot obvezno opredeli oziroma
določi uporabo tipskih zabojev na kolesih v večjih stanovanjskih
objektih in strnjenih stanovanjskih naseljih.

O tej točki je razpravljal tudi izvršni svet in ni imel pripomb.
Pismene pripombe so nam posredovale KONFERENCA

DELEGACIJ LITOSTROJ TOZD IRRP št 20 in pa OŠ»
VALENTIN VODNIK št 49.

Ker ni bilo razprave je predsednik zbora združenega dela tov.
CIMERMAN predlagal vsprejem naslednji , •

sklep: '

Zbor združenega dela sprejema Osnutek odloka o
odstranjevanju komunalnih in kosovnih odpadkov iz zgradb na
območju Ijubljanskih občin s tem, da se pripombe posredujejo
predlagatelju, da jih upošteva pri izdelavi predloga odloka oziroma
jih obrazloži, v kolikor jih ne bo mogel upoštevati.

Tako predlagani sklep so delegati zbora združenega dela
soglasno sprejeli. 4. . •

K 14. točki dnevnega red«
OSNUTEK ODLOKA O SPREMEMBI IN DOPOLNITVI

ODLOKA O VARSTVENIH PASOVIH VODNIH VIROV V
LJUBLJANI IN UKREPIH ZA ZAVAROVANJE VODE

O tej točki je razpravljal Odbor za urbanizerr^stanovanjsko in
komunalno gospodarstvo in predlaga:

Odbor predlaga, da se v 2. členu osnutka odloka o spremembi
in dopolnitvi odloka o varstvenih pasovih vodnih virov v Ljubljani'
in ukrepih za zavarovanje voda vnese tudi sanitarna inšpekcija.

Odbor ugotavlja, da točka a) 4. člena in točka a) 11. člena
osnutka odloka nista usklajeni, Namesto da bi intenzivnost zaščite
vodnih pasov naraščala proti I. varstvenem pasu, je v osnutku



odloka opredeljeno ravno obratno.
Odbor se opredeljuje za osnovno besedilo 8. člena osnutka

odloka.
Odbor ob obravnavi osnutka odloka ugotavlja, da v obrazložitvi

n« najde odgovora na vprašane, zakaj določila 40. in 41. člena
obstoječega odloka o sanaciji niso bila uresničena do konca leta
1978, sprašuje pa tudi, na kakšen način se spremlja izvajanje
odloka na kmetijskih povrSnah v I. in II. varstvenem pasu (glede
gnojenja zemljiič z naravnim gnojenjem in umetnimi gnojili, ter
njihov vpliv na podtalnico).

O tej točki sta razpravljala tudi Odbor za družbenoekonomske
odnose in družbenoekonomski razvoj. Odbora menita, da je
varianta 4. člena nekoliko nejasna in če se osvoji, bi bilo potrebno
določiti kakšna so lahko skladišča nevarnih snovi pri komunalnih
podjetjih.

0 tej točki je razpravljal tudi izvršni svet in ni imel pripomb.
Pismenih pripomb konferenc delegatij nismo prejeli in tudi na

sami seji ni bilo razprave.
Nato je predsednik zbora predlagal v sprejem naslednji: .

sklep:

Zbor združenega dela sprejema Osnutek odloka o spremembi in
dopolnitvi odloka o varstvenih pasovih vodnih virov v Ljubljani in
ukrepih za zavarovanje vode s tem, da se pripombe posredujejo
predlagatelju, da jih upošteva pri izdelavi predloga odloka oziroma
jih obrazloži, v kolikor jih ne bo mogel upoštevati.

Predlagani sklep so delegati zbora združenega dela soglasno
sprejeli.

K 1& točki dnevnega reda:
OSNUTEK ODLOKA 0 PRORAČUNU MESTA LJUBLJANE

ZA LETO 181
Pismeno pripombo konferenc delegacij na to točko nam je

posredovala konferenca delegacij št. 8 MONTER.
Nato je predsednik zbora združenega dela predlagal v sprejem

•naslednji ,

sklep:

Zbor združenega dela sprejema Osnutek odloka o proračunu
mesta Ljubljane za leto 1981 s tem, da se pripombe posredujejo
predlagatelju, da jih upošteva pri izdelavi predloga odloka oziroma
jih obrazloži v kolikor jih ne bo mogel upoštevati.

Tako predlagani sklep so delegati zbora združenega dela
soglasno sprejeli.

K 16. točki dnevnega reda:
PREDLOG ZAKUUČKOV SML 0 VAROVANJU IN

IZBOLJŠANJU OKOLJA V UUBLJANI
Pismenih pripomb na to točko dnevnega reda nismo prejeli in

tudi na sami seji ni bilo pripomb.
Ksr razprave ni bilo je predsednik zbora združenega dela

predlagal v sprejem naslednji

• •' • ; : ' .•."'. ••' - • : , - s k l e p : • ' '•''• ; ' /• •

Zbor združenega dela, sprejema Predlog zaključkov SML o
varovanju in izboljšanju okolja v Ljubljani.

Tako predlagani sklep so delegati zbora združer.ega dela
soglasno sprejeli.

Seja je bilazaključena ob 21. uri. " '

TAJNIKZBORAZDRUŽENEGADELA: »
Živa ISAJLOVIČ l.r.

PREDSEDNIK ZBORA ZDRUŽENEGA DELA:
Andrej CIMERMAN l.r.


